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中国再保险 (01508.HK)，主力专注保险业，公司主要经营四大业务分部，分别为财产再保险、人身

再保险、财产险直保及资产管理业务。而再保险业务则受惠于每年保险数量及保费的增加，增长比

较稳定，市盈率 12.6 (倍) ，息率 2.71%。技术分析方面，股价暂时突破了前横行区$1.2-$1.33，

投资者可考虑在$1.33以下买入，如高于首个目标$1.44至上 1.54可考虑分阶段沽出，止蚀价为

$1.18。 

http://www.aastocks.com/tc/stocks/quote/detailchart.aspx?symbol=01508 
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风险披露声明 

有关资料乃根据或源自众利相信为可靠的数据源，惟对该些数据的准确性或可靠性众利不作任何陈述或保证(明示或暗示)。而所提供的资料或有关人

士发表的意见并不构成及不应被视为买卖任何证券或投资的要约或该要约的招徕或恳求。众利及其高级人员、雇员、代理人及联属公司可能于电邮中提

及的证券或投资拥有利益，但对于客户因使用或依赖此电邮所提供的数据而(直接或间接)遭受的损失或后果概不负责。 

Risk Disclosure Statement 

The materials contained herein are provided by Chung Lee Securities Company Limited ("Chung Lee") for information only. While such 

materials are based on or derived from sources believed to be reliable，Chung Lee makes no representation or warranty (express or 

implied) as to their accuracy or reliability. Neither the information nor the opinions expressed herein constitute，or are to be 

construed as，an offer or invitation or solicitation of an offer to buy or sell any securities or investments. Chung Lee and its 

officers，employees，agents and affiliates may have interests in the securities or investments covered herein and accept no liability 

whatsoever for any loss or consequence whatsoever (whether direct or indirect) resulting from any use of or reliance by you on such 

materials. 
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